
Obecné zastupiteľstvo Malé Zlievce 

 

Zápisnica 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva v Malých Zlievciach, konaného 

dňa 20. 6. 2016 o 18:00 hod 

. 

Prítomní poslanci:       podľa prezenčnej listiny 

Neprítomní poslanci:  Jozef Krnáč  ospravedlnený   

                                     

Program : 

 1, Otvorenie zasadnutia 

 2, Určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice 

 3, Plnenie predchádzajúcich uznesení 

 4, Schválenie záverečného účtu obce za rok 2015   

 5, Otázky poslancov a občanov 

 6, Záver 

 

Bod 1. 
Rokovanie zastupiteľstva viedol starosta, podľa programu, ktorý schválili všetci 

prítomní poslanci  

 

Bod 2.  

Boli určení overovatelia a zapisovateľ zápisnice 

 

Bod 3. 

Bolo skontrolované nasledovné uznesenie: 

 Kúpne zmluvy na predaj nehnuteľností pre pánov Jaroslava Filkusa 

a Borisa Gőrčiho  boli pripravené na podpis. Pán Gőrči vyplatil už aj 

kúpnu cenu.  

 

Bod 4. 

Pri rokovaní o záverečnom účte bolo potrebné vysvetliť niektoré pripomienky. 

Pán Michal Gyorgyík sa pýtal na výšku záväzkov z predošlého obdobia 

a zaujímal sa, či bola vyvedená voči niekomu osobná zodpovednosť. Poslanec 

Ing. Igor Gazdík potvrdil, že z trestnoprávneho hľadiska zaplatením daní 

a odvodov je celá záležitosť uzavretá. Starosta ho doplnil, že napriek veľkým 

problémom sme väčšinu  dlhov vyrovnali. Nepodali sme ani žiadny podnet, 

nakoľko mnohí ani neveria, že obec bola veľmi zadlžená a preto nechceme 



zbytočne zvyšovať napätie medzi občanmi. Pán poslanec Ing. Igor Gazdík 

hovoril, že je škoda , že nemali v predstihu správu nezávislého audítora. 

Hlavná kontrolórka Mgr. Soňa Filkusová predniesla  svoje stanovisko 

a odporučila obecnému zastupiteľstvu schváliť celoročné hospodárenie obce za 

rok 2015 bez výhrad.  

 

Bod 5. 

Starosta prítomných informoval o nasledovných skutočnostiach: 

 Sťažoval sa na neustále, tendenčné  a neobjektívne kontroly, ktoré majú  

za cieľ jeho osobne poškodiť a znechutiť. Štátni  úradníci  si veľmi radi 

vynucujú poslušnosť , ale neradi si plnia svoje povinnosti. V prípade, že 

nezmenia svoj prístup a budú prenasledovať aktivitu, bude v našom štáte 

ťažko pôsobiť. Systém funguje, ako za čias komunizmu, keď vyvolení 

môžu všetko a na neposlušných pošlú kontroly, prípadne ich postihnú 

iným spôsobom. Kontrola zo strany colného úradu v Lučenci prebehla 

ako za čias najtvrdšej totality. Príslušníci colného úradu oklamali, že sú 

smädní a hladní a až potom sa legitimovali. Správali sa ako malé deti pri 

hre. Kontrola z inšpektorátu práce Banská Bystrica prišla na podnet pána 

Jána Gála. Náš bývalý zamestnanec po svojom odchode je v dlhodobom 

spore so starostom. Inšpektorka práce so svojimi kolegami zahájili 

kontrolu neštandardným spôsobom, keď už dopredu vedeli jej výsledok 

a aj výšku pokuty. Pre osobnú zaujatosť sme využili právo na výmenu 

tejto inšpektorky, ktorá nám za každú cenu chce uškodiť.  

 V najbližších dňoch by sme mali podpísať zmluvu s Eustream, a.s. na 

vykonávanie letnej údržby. Cena je dosť nízka, ale v záujme ďalšieho 

rozvoja sa pokúsime tieto práce zabezpečiť.      

Otázky poslancov : 

Pán Ing. Igor Gazdík sa pýtal:  

- Chcel vedieť či je na obci  žiadosť na odkúpenie elektrického 

vedenia v areáli bývalého družstva. 

Odpoveď starostu : 

Táto žiadosť nám bola doručená, ale navrhnutá kúpna cena bola veľmi nízka  a 

trochu na ňu zabudol. Sľúbil ju predložiť  na najbližšom zasadnutí.  

- Zaujímal sa s kým bude uzavretá   zmluva na letnú údržbu . 

Odpoveď starostu: 

Priamo so spoločnosťou Eustream, a.s. a nebude v žiadnej subdodávke.   

- Ako pokračuje zabezpečovanie kompetencii stavebného úradu. 

Odpoveď starostu: 

Zatiaľ rokoval so starostom obce Dolná Strehová a je možné, že tieto služby 

budeme zabezpečovať na tomto úrade.  

 

Pán Peter Šuľan  sa opýtal,  kedy budú navozené kamene na hrádzu. 

Odpoveď starostu: 

Niekto poškodil drevo na hrádzach, ale to sa podarilo opraviť a kamene 

plánujeme na ich spevnenie, čím skôr. 

 



Pani Erika Vanková sa ohradila, že s podnetom, ktorý podal jej brat nemá 

nič spoločné. Zároveň však  vytkla mnohé nedostatky  hlavne v oblasti 

pracovnoprávnych vzťahov. Podľa jej slov bývalý hlavný kontrolór obce 

Ing. Martin Longauer  jej potvrdil, že pracovná zmluva pána Jána Gála 

nebola k dispozícii. Kritizovala aj   nízku pracovnú morálku zamestnancov 

obce.  

Odpoveď starostu 

Bol prekvapený informáciou o chýbajúcej pracovnej zmluve  zo strany pána 

Longauera, nakoľko v tomto prípade mal byť viazaný mlčanlivosťou. Potvrdil, 

že pracovná disciplína by mala byť lepšia, ale  napriek vysokej nezamestnanosti 

je problém zamestnať kvalitných ľudí.  

Otázky občanov: 

Pani Mária Gazdíková  sa pýtala prečo obec platila za kúrenie pani 

Boreckej a či sú už vrátené požičané peniaze. 

Odpoveď starostu: 
Na uvedené otázky nedokázal odpovedať, nakoľko tieto informácie sú 

skresľujúce.  

  

Rokovanie zastupiteľstva bolo ukončené o 19:56. 

 

 

                                               

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Uznesenia 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva v Malých Zlievciach,   

konaného dňa 20.6.2016 o 18:00 hodine. 

 

K bodu 2.                                                                                                 22/2016 

Obecné zastupiteľstvo zobralo na vedomie overovateľov zápisnice a to pánov 

Otta Borika a Petra Šuľana , ako aj zapisovateľa zápisnice pána Róberta 

Gazdíka.  

Za hlasovali 4 poslanci 

 

K bodu 4.                23/2016 

Obecné zastupiteľstvo zobralo na vedomie stanovisko hlavnej kontrolórky  

k záverečnému účtu obce Malé Zlievce za rok 2015 bez pripomienok. Toto tvorí 

samostatnú prílohu zápisnice. 

Za hlasovali 4 poslanci. 

 

K bodu 4.            24/2016 

Obecné zastupiteľstvo v zmysle §16 ods.10 písm. a) zákona č 583/2004 Z.z. 

o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy schválilo celoročné 

hospodárenie obce za rok 2015 bez výhrad.   

Za hlasovali 4 poslanci. 

 

K bodu 4.             25/2016 

Obecné zastupiteľstvo schválilo použitie prebytku rozpočtu za uplynulý 

rozpočtový rok v plnej výške  na tvorbu rezervného fondu.  

Za hlasovali 4 poslanci 
 

 

Overovatelia: 

 

Otto Borik                                   .............................................                                        

Peter Šuľan                                 .............................................                                    

                                                                                                           

                                                                                                          

 

 

 

                                                                                                         Jozef Filkus 

                                                                                                        starosta obce 



       

 


